
ZAPISNIK 
16. sjednice Gradskog vijeća Grada Rijeke  

održane 30. studenog 2010. godine 
 
 Sjednicu je u 9,35 sati otvorila predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac. 
 
 Nakon izvršene prozivke utvrđeno je da su sjednici nazočna 34 člana Gradskog 
vijeća te da Gradsko vijeće može donositi pravovaljane odluke. 
 
 Sjednici su bili nazočni članovi Gradskog vijeća: Dinko Beaković, Ivan Bogdanić, 
Hrvoje Burić, mr.sc. Vesna Buterin, mr.sc. Ernest Cukrov, Ljiljana Cvjetović, Tea Čaljkušić-
Mance, Marko Filipović, Lidija Flas, mr.sc. Željko Glavan, Ivan Ivaniš, mr.sc. Nikola Ivaniš, 
mr.sc. Šime Jagičić, Ivana Jurčić, Sanjin Kajba, Ana Komparić Devčić, Sandra Krpan, Ljiljana 
Mihić, Bože Mimica, Dorotea Pešić-Bukovac, Denis Pešut, Nada Pindulić, Vuk Prica, Branko 
Rađa, Josip Rupčić, Dušan Sekulić, Oskar Skerbec, Srđan Srdoč, Danko Švorinić, Dinko 
Tamarut, Mate Tomljanović, Ana Turak, Walter Volk i Tomislava Zečević Pedić. 
 
 Izostanak je opravdao član Gradskog vijeća mr.sc. Bojan Šober. 
 
 Na zapisnik 15. sjednice Gradskog vijeća održane 28. listopada 2010. godine nije 

bilo primjedbi. 
 
 UVODNE OBAVIJESTI: 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je obavijestila da je, sukladno 
članku 73. Poslovnika Gradskog vijeća, dostavljen pisani odgovor Gradonačelnika na pitanje 
koje je član Gradskog vijeća Hrvoje Burić postavio u pisanom obliku u razdoblju između dvije 
sjednice Gradskog vijeća. 

 AKTUALNI SAT 
 
1. DANKO ŠVORINIĆ je iznio da je na subotnjoj nogometnoj utakmici između Rijeke i 
Dinama Policija, od svih koji su dolazili na parkiralište ispred stadiona Kantrida, zatražila da 
uklone obilježja Kluba, kako se ne bi provocirali navijači gostujućeg Kluba. Nakon toga se na 
središnjoj tribini gostujuća delegacija odnosno izvršni predsjednik Dinama na vrlo 
neprimjeren i vulgaran način ophodio prema gledateljima čime je prekršio Zakon o 
sprečavanju nereda na sportskim natjecanjima kojim se zabranjuje dobacivanje poruka čiji 
sadržaj iskazuje ili potiče mržnju ili nasilje na temelju rasne i nacionalne vrste pripadnosti, a 
zbog toga ga nitko nije odstranio s igrališta niti je snosio bilo kakvu posljedicu za takav čin. U 
svezi tih događanja upitao je Gradonačelnika da li će od Policije zatražiti zašto se na takav 
način ponašala u oba slučaja? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je u svezi navedenih događaja 
već zatražio obrazloženje Policijske uprave koje još nije dobio, jer je želio provjeriti da li je to 
bila naredba iz vrha Policijske uprave ili je to bila nečija procjena na samom terenu, u 
svakom slučaju misli da se takvo ponašanje ne može opravdati bez obzira s koje razine je 
odluka donijeta. U svezi ponašanja gdina Mamića, smatra da to nije ni prvi, a niti posljednji 
put da se tako ponaša. Ne zna zašto se to njemu tolerira, ali osobno smatra da je to prije 
svega problem Hrvatskog nogometnog saveza i nadležnih tijela koji bi, ukoliko ima 
elemenata za pokretanje prekršajne prijave, a vjeruje da ih ima, trebali postupiti sukladno 
Zakonu.  
 
DANKO ŠVORINIĆ je zamolio Gradonačelnika da nakon eventualnog odgovora Policije na 
prvo pitanje, o tome pisanim putem izvijesti Gradsko vijeće, a u svezi drugog događaja, 
predložio je da Gradonačelnik zatraži obrazloženje Policijske uprave zašto policija nije 
postupila u skladu sa svojim ovlastima, odnosno u skladu sa Zakonom. 



2. MARKO FILIPOVIĆ je iznio da Grad Rijeka građanima omogućuje blagodati elektroničkog 
poslovanja i brzog informiranja, koristeći suvremene informatičke tehnologije, te u tome ne 
zaostaje za daleko razvijenijim europskim gradovima. Krajnji cilj je da se građanima omogući 
jednostavan i brz pristup svim podacima i uslugama koje pružaju Grad, gradske ustanove i 
komunalna poduzeća. Putem Zavoda za informatičku djelatnost kontinuirano se prati razvoj 
informatičkih tehnologija, a rezultat toga je da je portal www. Moja Rijeka osvojio nagradu na 
Web festu koji se održao u Beogradu. Tim uslugama omogućuje se uvid u stanje računa, 
kredit za otkup stana, razna plaćanja, objedinjenu naplatu troškova stanovanja, zakup 
poslovnog prostora, praćenje raznih usluga u Odjelu gradske uprave za provedbu 
dokumenata prostornog uređenja i građenje i sl. Kako bi se navedene usluge poboljšale i 
ubrzalo njihovo korištenje, te smanjili troškovi nepotrebnog ispisa i slanja računa poštom, 
upitao je da li se u budućnosti razmišlja o mogućnosti da se uplatnice za račune vezane uz 
Grad i njegova društva dobivaju elektroničkim putem? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da trenutno nema niti jedne 
tehnološke zapreke da Grad odnosno gradska komunalna društva putem objedinjenog 
sustava naplate troškova stanovanja obračune za usluge prema svojim korisnicima dostavlja 
u elektroničkom obliku, spomenuvši Pilot projekt kojeg je Grad realizirao pred nekoliko 
godina u suradnji sa dvije poslovne banke koji je omogućavao dostavu i plaćanje svih usluga 
u elektroničkom obliku bez naknade. 
 U međuvremenu se intenzivno razvio sustav e-bankarstva, kojim danas sve banke 
omogućavaju takvu uslugu, a Grad će u relativno kratkom roku provesti ispitivanje interesa, 
nakon čega će svima onima koji to žele omogućiti da račune za objedinjene troškove naplate 
stanovanja RI stana, umjesto putem pošte dobivaju elektronskim putem. 
 
3. BRANKO RAĐA je u svezi natječaja objavljenog od strane TD Energo d.o.o. dana 1. 
listopada 2010. godine u Novom listu, vezano za sufinanciranje ugradnje razdjelnika 
toplinske energije i termostatskih ventila u sastavu centralnog grijanja Grada Rijeke, postavio 
pitanja koja je upravitelj njihove zgrade u ulici Braće Cetine na Zametu već uputio Rijeka 
stanu, a koja glase: -natječaj pogoduje nekim dobavljačima, zbog čega bi trebalo ublažiti 
kriterije i omogućiti i drugim tvrtkama, a ne samo 2-3 specijaliziranih da daju ponudu, -dio 
namjenskih sredstava Grada Rijeke i Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost, onih 
49,33%, trebalo bi usmjeriti u unapređenje stanja u toplinskim stanicama i cjevovodima jer bi 
se na taj način bolje koristila i toplinska energija i olakšao rad, -postavlja se pitanje montaže 
samo razdjelnika toplinske energije jer bi trebalo istovremeno montirati i termostatske ventile 
jer oni su ti koji praktički reguliraju potrošnju energije. 

I osobno smatra da bi trebalo s montažom pričekati do ljetnih mjeseci kada je sustav 
izvan uporabe jer će stanari u protivnom barem tjedan dana biti bez grijanja. Problem je i u 
cijeni koja je ponuđena u iznosu od 510 kuna po kompletu, dok je prije dvije godine cijena 
bila 450 kuna, što znači da je došlo do povećanja cijene. Nadalje, ističe da je potrebno ići u 
izmjenu Pravilnika koji regulira naplatu troškova za isporuku toplinske energije, jer će inače 
oni koji ugrade razdjelnike i termostate plaćati i dio troškova onih potrošača koji ih ne ugrade. 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da će, budući se radi o pitanju s 
čitavim nizom tehničkih detalja, pripremiti detaljan pisani odgovor, te ukratko iznio da ne 
postoji zakonska obveza ugradnje razdjelnika, već samo zakonska obveza postojanja 
kalorimetra na ulazu u zgradu. Ugradnja razdjelnika je želja Grada i Energa da sukladno 
politici energetske učinkovitosti utvrde točnu potrošnju po radijatoru i da se time omogući 
građanima da plate ono što su i potrošili, čime bi se smanjila nepotrebna potrošnja električne 
energije. Činjenica je da će se u zgradama gdje svi stanari ne ugrade kalorimetar pojavljivati 
problem, budući je za izračun mjerodavno očitovanje kalorimetra, a ne razdjelnika, što se 
može regulirati određenim pravilnikom kojim će se urediti odnosi suvlasnika stanova koji žive 
u zgradi. Natječaju su mogli pristupiti svi ponuđači opreme, no uvjet je bio da ponude 
mogućnost elektroničkog očitovanja potrošnje. Cijene koje su ponuđene u natječaju bile su 
cca  20-30% niže od onih ponuđenih u prethodnim natječajima.  
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 Inače, ugradnja će se realizirati do kraja godine, s time da bi se u ovoj fazi ugradili 
samo razdjelnici, a termostatski ventili bi se ugradili nakon sezone grijanja, jer je za njihovu 
ugradnju potrebno isprazniti cijeli sustav. 
 
4. ANA KOMPARIĆ DEVČIĆ je upitala da li je Grad do sada imao problema s potencijalnim 
investitorima zbog sporosti i neučinkovitosti javne uprave? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je Grad imao takvih problema 
te je istaknuo kako je Vlada izmjenama Zakona omogućila bržu realizaciju investicija na 
način da se realizaciji nekih projekata može pristupiti i bez izrade detaljnih planova uređenja, 
što je skratilo postupak realizacije za 8 do 12 mjeseci. No, i dalje je ostao ključni problem 
vezan uz rješavanje imovinsko-pravnih odnosa. Putem Udruge gradova napravljena je 
analiza kojom se utvrdilo da su najveći problemi vezani uz imovinsko-pravnu pripremu zbog 
neadekvatnih zakona, prije svega za postupak izvlaštenja i za vođenje dugih postupaka 
nadležnih sudova. 
 Naveo je primjer investitora koji je u Rijeci osam godina čekao rješavanje sudskog 
postupka izvlaštenja te primjer investitora na Gomili, koji godinama ne može riješiti 
imovinsko-pravne odnose, a radi se o svega 0,65% sporne površine projekta, koji ukupno 
vrijedi oko 70 milijuna kuna. Zbog nerealizacije projekta na Gomili, gradski proračun je samo 
u ovoj godini ostao uskraćen za prihod od investitora za više od 10 milijuna kuna. O svemu 
tome obavijestio je i Vladu RH-e jer je evidentno da nešto treba promijeniti u sustavu državne 
uprave, a Grad na takav način, nadalje neće moći poticati investicije bez obzira iz kojeg 
sektora dolaze. Ujedno je napomenuo da je jednaka situacija u svim gradovima i općinama u 
Republici Hrvatskoj. 
 
5. JOSIP RUPČIĆ je upitao je što je s realizacijom projekta izgradnje pristupne ceste za čvor 
Kozala koja je od vitalnog interesa za budući razvoj tog područja i Grada te da li se razmišlja 
o ubrzanim aktivnostima tog projekta? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je podsjetio da je u svim planskim 
dokumentima Grada Rijeke utvrđena cestovna mreža koja podrazumijeva i mrežu čvorova za 
pristup Riječkoj zaobilaznici, pa su tako definirani i pristupni čvorovi Orehovica i Kozala. 
Investitori su bili dužni, najprije su to bile Hrvatske ceste, a nakon toga Autocesta Rijeka-
Zagreb, osim izgradnje same prometnice, izgraditi i čvorove u onom dijelu koji omogućuje 
spajanje na lokalne prometnice. To se na žalost nije dogodilo niti na čvoru Orehovica, za koji 
se i dalje vode pregovori s Hrvatskim cestama odnosno s Autocestom Rijeka-Zagreb, niti na 
čvoru Kozala za čiju izgradnju je ignorirana odredba iz Prostornog plana i Generalnog 
urbanističkog plana. 
 Grad je preuzeo obvezu izrade prostorne dokumentacije i izgradnje dijela pristupnih 
cesta za čvor Kozala, ali nije u mogućnosti financirati i izgradnju tog čvora.  
 
6. IVANA JURČIĆ je iznijela da na području Mjesnog odbora Gornja Vežica nema crkve, pa 
građani tog područja već niz godina svoje vjerske potrebe obavljaju u neadekvatnim 
prostorima odnosno u Domu Željka Marča. Građani su načuli da se crkva planira graditi na 
okretištu autobusnog stajališta broj 7, ali u zadnje vrijeme u tisku piše da je određena nova 
lokacija za izgradnju crkve i to u neposrednoj blizini Doma Željka Marža. Kako Mjesni odbor 
do sada nije dobio nikakvu službenu informaciju o tome, interesira je da li je to točno i ako je, 
kada se može očekivati početak izgradnje nove crkve? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je Mjesni odbor od početka 
uključen u aktivnosti oko iznalaženja adekvatne lokacije za izgradnju crkve na području 
Gornja Vežica te da je na zajedničkom sastanku ove godine sa predstavnicima Mjesnog 
odbora i Riječke nadbiskupije načelno postignut dogovor oko nove lokacije za izgradnju 
crkve koja bi bila smještena u neposrednoj blizini doma na Gornjoj Vežici. Da bi se to 
realiziralo potrebno je izvršiti neke izmjene u prostorno planskoj dokumentaciji i taj dio 
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obveza je preuzeo Grad sa Riječkom nadbiskupijom, nakon što se točno definiraju svi 
potrebni parametri i raspiše arhitektonsko-urbanistički natječaj za idejno rješenje. Trenutno 
se čeka očitovanje Riječke nadbiskupije koja bi eventualno otkupila privatni objekt koji se 
nalazi u blizini te lokacije, bez kojeg se crkva može započeti graditi, ali ne i župni dvor. 
Očekuje da će se u 2011. godini raspisati urbanističko arhitektonski natječaj, a početak 
gradnje ovisi o investitoru odnosno o Riječkoj nadbiskupiji. 
 
7. WALTERA VOLKA zanima da li su točne informacije da je upitno financiranje izgradnje 
nulte faze izgradnje Centralne zone za gospodarenje otpadom Marišćina i da li bi kao 
posljedica toga moglo doći do problema sa odlaganjem otpada obzirom na ograničeni 
kapacitet odlagališta Viševac?  
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je točno da se ta informacija 
pojavila u medijima, a netočno je da je ugrožena realizacija tzv. nulte faze Marišćine koja bi 
na neki način trebala poslužiti kao zamjena za odlagalište otpada do konačne izgradnje 
Centralne zone za gospodarenje otpadom na Marišćini. Problem je nastao zbog relativno 
učestalog problema u tvrtkama i ustanovama kojima upravlja Vlada, pa je sada jedna poveća 
grupica u Remetincu, te je onemogućena komunikacija sa izvršnim ljudima koji su za to 
nadležni. Prema saznanjima koje ima, nakon razgovora sa državnim tajnikom Ružinskim, 
očekuje imenovanje novog direktora Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost, 
kojem je realizacija programa Viševca i izgradnja Marišćine među visoko postavljenim 
prioritetima, tako da očekuje da bi Upravno vijeće Fonda u vrlo kratkom roku, na prijedlog 
direktora, trebalo donijeti odluku o sufinanciranju izgradnje nulte faze kako je bilo i 
dogovoreno. To će omogućiti da se najkasnije do kraja slijedeće godine Viševac u potpunosti 
zatvori te da se nastavi s njegovom sanacijom. 
 
8. OSKAR SKERBEC je zatražio kratku informaciju o pripremi Grada Rijeke u slučaju 
snježnih padavina? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je o toj temi raspravljano na 
jednom od njegovih posljednjih kolegija, na kojem je donijet i Plan postupanja u zimskim 
uvjetima. Plan se donosio i ranijih godina, ali srećom u ovih proteklih 10-tak godina nije bilo 
intenzivnijih snježnih padavina osim prošle zime kada su se uočili neki nedostaci u tom 
postojećem planu, prije svega nedovoljnom broju angažiranih vozila za sve kategorije cesta 
kako bi se veće količine snježnih padalina mogle ukloniti u relativno kratkom vremenu. 
Temeljem navedenog, ove godine je Grad predložio izmjene Plana na način da se osigura 
točno određeni broj vozila za svaku od kategorija cesta. Problem u cijelom tom postupku 
proizlazi iz činjenice da svaka pojedina institucija nadležna za upravljanje pojedinom cestom 
ugovara posao samostalno s tvrtkom koja čisti cestu u nadležnosti te institucije pa tako 
državne ceste ugovaraju za državne ceste, županijske za županijske i gradske ceste, a Grad 
samo za lokalne prometnice. Činjenica je da su se sa istim brojem vozila čistile sve ceste što 
je uzrokovalo određene probleme u prometu prošle godine. Novim planom je definiran točan 
broj vozila za svaku kategoriju od tih prometnica, s tim što su neke nerazvrstane ceste 
uvrštene u prvi prioritet čišćenja, a to su one kojima prometuje javni gradski prijevoz ili su 
direktno vezane na prometnice kojima prometuje javni gradski prijevoz. 
 Očekuje da s ovakvim novim ustrojem ne bi trebalo biti problema, pod pretpostavkom 
da naravno svi sudionici ovog procesa poštuju svoje obaveze, točnije da se pravovremeno i 
kontinuirano obavještava javnost o onome što se dešava u prometu u zimskim uvjetima te da 
građani odnosno pravni subjekti sami očiste snijeg ispred ulaza u zgrade ili  tvrtke, kao i da u 
zimskim uvjetima opreme svoja vozila obaveznom zimskom opremom (zimske gume i lanci). 
 
9. TEA ČALJKUŠIĆ MANCE je u ime građana Mjesnog odbora Luka upitala kada će se 
riješiti problem javnih WC-a u tom dijelu grada? Ukoliko Grad ne može riješiti taj problem, 
zanima je da li Grad može postići dogovor s koncesionarom Tržnice, kako bi se građanima u 
tom dijelu grada omogućio ugodniji život. 
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Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da se prema njegovim 
informacijama taj se problem vjerojatno nikada neće riješiti, jer za to mora postojati dobra 
volja i zakonske pretpostavke. Dobra volja podrazumijeva interes i želju stanara koji 
postavljaju to pitanje, a  koji odbijaju svako do sada predloženo rješenje da se javni WC-i 
postave blizu njihovih objekata ili unutar prostora zgrada u kojima Grad nema većinsko 
vlasništvo, pa ovisi o volji većine stanara. Sva rješenja koja je Grad predlagao bila su 
odbijena od Konzervatorskog zavoda, osim postavljanja javnog WC-a u ULici Milke Trnine, 
koji je morao biti uklonjen zbog poplave. Nadalje je iznio da postojeći zakoni ne dozvoljavaju 
da javni WC budu smješteni u objektima u kojima se prodaje hrana. 
 
10. HRVOJE BURIĆ je iznio da je Gradonačelnik u svojem pamfletu 2001. godine obećao 
izgradnju Autobusnog kolodvora koja je trebala započeti do kraja 2009. godine, nakon 
ishodovanja građevinske dozvole, ali se do danas nije realizirala. Takvim politikanstvom 
obmanuo je građane Rijeke, ali i njegove koalicijske partnere. 

U svezi toga upitao je Gradonačelnika da li ima osjećaj odgovornosti za nešto što je 
obećao, a nakon 10 godina nije ispunio, te da li će zbog toga podnijeti ostavku?  
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je istaknuo kako neće podnijeti ostavku jer nije 
realiziran projekt izgradnje Autobusnog kolodvora. Točno je da je 2003. godine potpisan 
Kupoprodajni predugovor kojim je Grad Rijeka Hrvatskim željeznicama platio oko pet milijuna 
eura zemljište i zgrade skladišta zapadno od postojećeg autobusnog kolodvora i od tada do 
danas traju manje više bezuspješni pregovori sa Hrvatskim željeznicama, iako je Grad 
ispunio sve svoje obaveze iz tog predugovora, od plaćanja ugovorene cijene do plaćanja 
izgubljene dobiti koju su Hrvatske željeznice imale jer su trebale prije vremena raskinuti 
ugovor sa tadašnjim zakupcima. Grad je u međuvremenu snosio i troškove izrade projektne 
dokumentacije, raspisao natječaj za arhitektonsko urbanističko rješenje, izradio Detaljni plan 
uređenja, ugovorio izradu idejnog, glavnog i izvedbenog projekta koji je praktički gotov, a 
građevinska dozvola nije izdana zato što nije potpisan konačni kupoprodajni ugovor sa 
Hrvatskim željeznicama. Na nedavno održanom sastanku s novom Upravom Hrvatskih 
željeznica postignut je načelni dogovor o razrješavanju svih problema, te očekuje da bi do 
kraja godina mogao biti potpisan konačni kupoprodajni ugovor, nakon čega bi se u vrlo 
kratkom roku izdala građevinska dozvola. Do kraja godine projekt će, radi dobivanja 
suglasnosti na Program financiranja, biti prijavljen Agenciji za javno privatno partnerstvo, a 
do sredine 2011. godine očekuje se raspisivanje natječaja za izbor privatnog partnera za 
realizaciju tog projekta. 
 
HRVOJE BURIĆ je ponovno upitao Gradonačelnika koju vjerodostojnost ima pred biračima 
kad obećaje nešto što se ne može niti u snu ispuniti, barem u ovih proteklih 10 godina.  
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da tu brigu ostavi njegovim 
biračima i njemu, jer su mu do sada u svim dosadašnjim polaganjima računa birači  bili 
poprilično skloni.  Inače, ovdje se govorilo o bazenima, o dvorani Zamet, o vrtićima te o 
cestama koje se nikad neće napraviti, a ipak se sve to napravilo ili se privodi kraju. 
 
11. TOMISLAVA ZEČEVIĆ PEDIĆ je iznijela da dječji vrtići u Gradu imaju 
nezadovoljavajuće okoliše koji nisu uređeni, koji su devastirani, zapušteni, neočišćeni te 
potencijalno opasni, ne samo za djecu, već i za sve one koji radu u tim vrtićima, pa samim 
tim nisu sigurni u tom okruženju. Odgajateljice koje tamo rade preuzele su funkciju čistača 
okoliša jer svakodnevno kupe svakojaki otpad oko vrtića da bi zaštitile djecu, jer taj okoliš i 
igrališta oko vrtića izgledaju kao odlagalište smeća. 
 Obzirom na to, upitala je tko je odgovoran za održavanje čistoće okoliša dječjih vrtića, 
da li se uopće snimilo postojeće stanje tih okoliša, a ako je, da li postoji plan njihove sanacije 
i uređenja, koja su ulaganja potrebna i da li će se ona osigurati sada? 
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Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je čišćenje okoliša dječjih vrtića 
definirano obvezom svakog vrtića posebno, znači vrtić odlučuje da li će te poslove obavljati 
samostalno ili ugovoriti čišćenje. Ukoliko se usluge čišćenja ugovore s KD Čistoća, oni će to 
činiti kao što čine sa svim drugim javnim površinama. Uvijek postoji problem tko će snositi 
troškove čišćenja, ali isto tako zna da je KD Čistoća u kontekstu samog uređenja i 
hortikulturnog uređenja odradilo čitav niz aktivnosti, u tijeku prošle i ove godine, te da je 
uređen okoliš velikog broja vrtića i u smislu popravka i održavanja sprava. Da li će uređenje 
okoliša biti  planirano u Proračunu za iduću godinu, to će se vidjeti za nešto manje od mjesec 
dana kad se bude raspravljalo o Proračunu. 
 
TOMISLAVA ZEČEVIĆ PEDIĆ navodi da ne može vjerovati da Gradonačelnik postavlja 
pitanje cijene čišćenja okoliša odnosno da pita tko će to platiti, te ga je upitala da li je to 
njegova briga za djecu) Zatražila je da joj se dostavi pisani odgovor na pitanje tko je 
odgovoran za održavanje čistoće okoliša dječjih vrtića, tko i koliko često vrši obilaske okoliša, 
kakvo je stanje okoliša svakog vrtića pojedinačno, te da li postoji plan sanacije i uređenja te 
koja su ulaganja potrebna da bi se okoliš uredio? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je u proteklih 10 godina, svojim 
djelovanjem kroz čitav niz akcija koje je pokrenuo, dovoljno dokazao svoju brigu o djeci. 
Pitanje cijene je postavio jer je to trošak koji negdje treba planirati, ukoliko ga neće odrađivati 
domari i odgajateljice, trošak mora biti planiran u sredstvima iz Grada prema Dječjem vrtiću 
ili u cijenu koju financiraju roditelji. Članici Gradskog vijeća obećao je dostaviti pisani 
odgovor. 
 
12. mr.sc. VESNA BUTERIN je iznijela da je krajem 2007. godine sa posebnog računa 
namjenskih sredstava razvoja na račun Proračuna preneseno 24 milijuna kuna i to na 
temelju ugovora između Grada Rijeke i KD Čistoća, te je interesira koliko je tih novčanih 
sredstava do danas vraćeno na taj poseban račun? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je vraćeno nešto više od milijun 
kuna. Ugovor je produžen, ali je naglasio da nije riječ o računu Čistoće, već je riječ o 
proračunskim sredstvima koja se samo vode na izdvojenom računu Proračuna, a koja će biti 
vraćena dinamikom kojom ona budu potrebna komunalnom društvu za realizaciju sanacije 
Viševca, što znači dio u 2011. godini, a dio u 2012. godini. 
 
mr.sc. VESNA BUTERIN je iznijela da je točno da je riječ o proračunskim sredstvima, ali je 
naglasila da ta sredstva sukladno Zakonu treba koristiti za strogo propisane namjene, 
odnosno za obavljanje propisanih komunalnih djelatnosti. Ujedno je podsjetila da su ta 
sredstva od 24 milijuna kuna iskorištena za izgradnju dvoranskog plivališta, znači potpuno 
suprotno zakonskim odredbama. Nadalje ga je podsjetila da je u 2008. godini na taj račun 
vraćeno 500.000,00 kuna, a dodatnim ugovorom se Grad obvezao da će se ostatak 
vrijednosti u iznosu od 23,5 milijuna kuna u cijelosti vratiti do kraja 2010. godine, što govori o 
tome koliko znači njegov potpis na ugovorima koje potpisuje u ime grada. 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da u Zakonu nigdje ne piše da se 
ta sredstva ne mogu koristiti kao pozajmica, ukoliko nisu neophodno potrebna za realizaciju 
određenog projekta. Ta su sredstva namijenjena isključivo za sanaciju Viševca, koja se 
odvija određenom dinamikom i niti u jednom trenutku nedostatak tih sredstava nije ugrozio 
sanaciju koja se odvija prema točno predviđenoj dinamici i prema kojoj će za tu namjenu ta 
sredstva biti i utrošena. Podsjetio je da je Grad bio prisiljen uzeti tu pozajmicu isključivo iz 
razloga što Ministarstvo financija nije dalo suglasnost za preraspodjelu sredstava  za 
izdavanje gradskih obveznica u skladu s dinamikom prema kojoj se kompleks bazena na 
Kantridi gradio, sukladno građevinskoj dozvoli i planovima gradnje, i to je bio jedini razlog 
zašto su ta sredstva korištena kao pozajmica. 
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 UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 
 

Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je izvijestila da na prijedlog 
dnevnog reda koji je dostavljen uz poziv za sjednicu Gradskog vijeća nije podnesen prigovor. 
Zatim je podsjetila da su uz točku 1. Izbori i imenovanja dostavljena dva materijala: "Prijedlog 
odluke o izboru člana Odbora za međugradsku i međunarodnu suradnju Gradskog vijeća 
Grada Rijeke (pod a) i "Prijedlog odluke o razrješenju i imenovanju člana Školskog odbora 
Osnovne škole "Kantrida" (pod b). Predsjednica Vijeća zatim je izvijestila da su uz točku 16. 
dostavljena tri materijala: "Prijedlog odluke o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada Rijeke 
(lokacija Trsat S1) kojeg će Vijeće razmatrati kao podtočku a), Prijedlog odluke o prodaji 
nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke (lokacija Kostabela) – kojeg će Vijeće razmatrati kao 
podtočku b) i Prijedlog odluke o zamjeni nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke, Kliničkog 
bolničkog centra Rijeka i Republike Hrvatske – kojeg će Vijeće razmatrati kao podtočku c). 
 

Predsjednica Vijeća nadalje je izvijestila da se ispravlja naziv Točke 4. koji 
ispravno glasi: "Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada 
Rijeke za 2010. godinu" i naziv Točke 5. koji ispravno glasi: "Prijedlog izmjena 
Programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 2010. godinu", nakon čega je 
objavila da je Gradsko vijeće usvojilo slijedeći  

 
D N E V N I  R E D 

 
1. Izbori i imenovanja 

a) Prijedlog za izbor člana Odbora za međugradsku i međunarodnu suradnju 
Gradskog vijeća Grada Rijeke  
b) Prijedlog za razrješenje i imenovanje člana Školskog odbora Osnovne škole 
"Kantrida"  

2. Prijedlog drugih Izmjena i dopuna Proračuna Grada Rijeke za 2010. godinu 
3. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 

Rijeke za 2010. godinu 
4. Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Rijeke za 2010. 

godinu 
5. Prijedlog izmjena Programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 2010. godinu 
6. Prijedlog izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2010. godinu 
7. Prijedlog izmjena Plana raspodjele sredstava spomeničke rente za 2010. godinu 
8. Prijedlog izmjena i dopuna Plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne 

imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih škola Grada Rijeke 
u 2010. godini 

9. Prijedlog zahtjeva za pokretanje postupka za ocjenu suglasnosti Zakona o 
izmjenama i dopunama Zakona o porezu na dohodak ("Narodne novine" broj 80/10) 
s Ustavom 

10. a) Prijedlog odluke o promjeni naziva Doma za dnevni boravak djece "Tić" Rijeka 
b) Prijedlog odluke o promjeni djelatnosti Doma za dnevni boravak djece "Tić" 
Rijeka 
c) Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta 
Doma za dnevni boravak djece "Tić" Rijeka 

11. a) Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o promjeni 
djelatnosti  Muzeja grada Rijeke 
b) Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta 
Muzeja grada Rijeke 

12. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o davanju na privremeno korištenje 
poslovnog i sportskog prostora u ustanovama odgoja i školstva 
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13. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o dopunama Odluke o nagrađivanju sportaša, 
sportskih radnika i sportskih udruga za ostvarena postignuća na međunarodnim i 
državnim natjecanjima 

14. Prijedlog odluke o osnivanju Radne grupe za izradu prijedloga zaključka o 
ostvarivanju načela slobode medija i zaštite urednika i novinara od političkih 
pritisaka na Kanalu Ri 

15. Prijedlog odluke o izboru osoba kojima se povjerava obavljanje komunalnih 
poslova održavanja javnih površina na temelju ugovora na području Grada Rijeke 

16. Prijedlozi odluka o kupnji, prodaji ili zamjeni nekretnina 
a) Prijedlog odluke o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada Rijeke (lokacija Trsat 
S1) 
b) Prijedlog odluke o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke (lokacija 
Kostabela) 
c) Prijedlog odluke o zamjeni nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke, Kliničkog 
bolničkog centra Rijeka i Republike Hrvatske  

17. Prijedlog odluke o određivanju imena trga na području grada Rijeke 
18. Prijedlog odluke o utvrđivanju Popisa ulica i trgova na području Grada Rijeke 
 

TOČKA 1.  
Izbori i imenovanja 

a) Prijedlog za izbor člana Odbora za međugradsku i međunarodnu suradnju Gradskog 
vijeća Grada Rijeke  
b) Prijedlog za razrješenje i imenovanje člana Školskog odbora Osnovne škole 
"Kantrida"  
 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je 
predlagatelj Odbor za izbor, imenovanja i razrješenja.  
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je predsjednik Odbora za izbor, 
imenovanja i razrješenja Ivan Ivaniš koji je ukazao na pogrešku u tekstu obrazloženja 
Prijedloga pod točkom 1a), u kojem je greškom navedeno da novoizabranom članu Odbora 
za međugradsku i međunarodnu suradnju mandat traje do isteka mandata ostalih članova 
Odbora za Statut, Poslovnik i propise, a ispravno treba stajati da mu mandat traje do isteka 
mandata ostalih članova Odbora za međugradsku i međunarodnu suradnju.  
 
 Gradsko vijeće je zatim, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo: 

 
a) 
 

O D L U K U  
o izboru člana Odbora za međugradsku i međunarodnu suradnju 

Gradskog vijeća Grada Rijeke 
 

I. 
Utvrđuje se da je dana 10. listopada 2010. godine prestala dužnost članu 

Odbora za međugradsku i međunarodnu suradnju Gradskog vijeća Grada Rijeke 
Davoru BATAGELJU. 

II. 
Za člana Odbora za međugradsku i međunarodnu suradnju Gradskog vijeća 

Grada Rijeke bira se Sanjin MATIJEVIĆ. 
III. 

 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 
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b) 
 

O D L U K U  
o razrješenju i imenovanju člana Školskog odbora  

Osnovne škole "Kantrida" 
 

I. 
 Razrješuje se član Školskog odbora Osnovne škole "Kantrida" MATE SKLEPIĆ.  

 
II. 

Za člana Školskog odbora Osnovne škole "Kantrida" imenuje se ZVONIMIR  
KURBANOVIĆ, iz reda osnivača, na vrijeme do isteka mandata članova Školskog 
odbora. 

III. 
Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.  

 
TOČKA 2.  

Prijedlog drugih Izmjena i dopuna Proračuna Grada Rijeke za 2010. godinu 
 

 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
  
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 

 
U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Ljiljana Mihić ispred Kluba članova Gradskog 

vijeća SDP, IDS, ARS, HSLS i HSU, mr.sc. Vesna Buterin ispred Kluba vijećnika HDZ-a, 
Dinko Beaković ispred Kluba PGS-a, mr.sc. Šime Jagičić ispred Kluba HNS-a i HSS-a, Vuk 
Prica, mr.sc. Ernest Cukrov, Danko Švorinić, Ljiljana Mihić ispred Odbora za proračun i 
financije, Lidija Flas, Hrvoje Burić, Tomislava Zečević Pedić, Dinko Beaković, mr.sc. Željko 
Glavan, Josip Rupčić, Marko Filipović, Tea Čaljkušić Mance, Ana Komparić Devčić i mr.sc. 
Vesna Buterin, Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel te završno Dinko Beaković ispred 
Kluba PGS-a i Hrvoje Burić ispred Kluba vijećnika HDZ-a.  

 
Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA SVIH ČLANOVA 

GRADSKOG VIJEĆA (21 za, 12 protiv) donijelo Druge Izmjene i dopune Proračuna 
Grada Rijeke za 2010. godinu. 

 
TOČKA 3. 

Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 
Rijeke za 2010. godinu 

 
Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 

zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
  
 Gradsko vijeće je, bez rasprave, VEĆINOM GLASOVA (20 za, 7 protiv, 2 
suzdržana) donijelo Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna 
Grada Rijeke za 2010. godinu. 
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TOČKA 4. 
Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Rijeke  

za 2010. godinu 
  

Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 

 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, VEĆINOM GLASOVA (20 za, 7 protiv, 4 

suzdržana) donijelo Izmjene i dopune Programa javnih potreba u kulturi Grada Rijeke 
za 2010. godinu. 

TOČKA 5. 
Prijedlog izmjena Programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke  

za 2010. godinu 
 

Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 

 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, VEĆINOM GLASOVA (20 za, 7 protiv, 4 

suzdržana) donijelo Izmjene Programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 2010. 
godinu. 

TOČKA 6. 
Prijedlog izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2010. godinu 
 

Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 

 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, VEĆINOM GLASOVA (20 za, 7 protiv, 4 

suzdržana) donijelo Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2010. godinu. 

 
TOČKA 7. 

Prijedlog izmjena Plana raspodjele sredstava spomeničke rente  
za 2010. godinu 

 
Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 

zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 

 
U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Denis Pešut i Hrvoje Burić te Gradonačelnik 

mr.sc. Vojko Obersnel. 
 

 Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (20 za, 9 protiv, 2 
suzdržana) donijelo Izmjene Plana raspodjele sredstava spomeničke rente za 2010. 
godinu. 
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TOČKA 8. 
Prijedlog izmjena i dopuna Plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i 

dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih škola Grada Rijeke  
u 2010. godini 

 
Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 

zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
  
 Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Izmjene i dopune 
Plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na 
nefinancijskoj imovini osnovnih škola Grada Rijeke u 2010. godini. 
 

TOČKA 9. 
Prijedlog zahtjeva za pokretanje postupka za ocjenu suglasnosti Zakona o izmjenama i 

dopunama Zakona o porezu na dohodak ("Narodne novine" broj 80/10) s Ustavom 
 
Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 

zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe te da je Odbor za Statut, Poslovnik i propise predložio da se izvrše određene izmjene u 
tekstu Prijedloga zahtjeva. 
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel 
koji se kao predlagatelj suglasio s prijedlogom Odbora za Statut, Poslovnik i propise da se 
tekst Prijedloga zahtjeva izmijeni na način kako je utvrđeno u zaključku tog Odbora.  
 

U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Lidija Flas ispred Kluba članova Gradskog 
vijeća SDP, IDS, ARS, HSLS i HSU, mr.sc. Vesna Buterin ispred Kluba vijećnika HDZ-a, Vuk 
Prica, Ernest Cukrov, Tomislava Zečević Pedić, mr.sc. Vesna Buterin, Dinko Beaković, 
Hrvoje Burić, Ivana Jurčić, Lidija Flas i Ana Komparić Devčić te Gradonačelnik mr.sc. Vojko 
Obersnel 

 
Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (26 za, 6 protiv) 

donijelo slijedeći 
z a k l j u č a k 

 
Gradsko vijeće Grada Rijeke upućuje Ustavnom sudu Republike Hrvatske 

zahtjev za ocjenu suglasnosti Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o porezu na 
dohodak ("Narodne novine" broj 80/10) s Ustavom, u tekstu koji čini sastavni dio 
ovoga zaključka. 

 
TOČKA 10. 

a) Prijedlog odluke o promjeni naziva Doma za dnevni boravak djece "Tić" Rijeka 
b) Prijedlog odluke o promjeni djelatnosti Doma za dnevni boravak djece "Tić" Rijeka 
c) Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta 
Doma za dnevni boravak djece "Tić" Rijeka 

 
Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je 

predlagatelj Upravno vijeće Doma za dnevni boravak djece "Tić" Rijeka, da su zaključci 
odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe te da 
je očitovanje Gradonačelnika na prijedlog dostavljeno u materijalima. 
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 Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo: 
 

a) 
O D L U K U  

o promjeni naziva ustanove Doma za dnevni boravak djece "TIĆ" Rijeka 
 

Članak 1.  
 Dosadašnji naziv ustanove "Dom za dnevni boravak djece "Tić" Rijeka" mijenja 
se i glasi: "Dječji dom "Tić" Rijeka". 

Članak 2. 
 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.  

 
b) 

O D L U K U  
o promjeni djelatnosti Doma za dnevni boravak djece "Tić" Rijeka 

 
Članak 1.  

 Djelatnost Doma za dnevni boravak djece "Tić" Rijeka, utvrđena u članku 6. 
stavku 1. podstavku 1. Statuta Doma za dnevni boravak djece "Tić" Rijeka, mijenja se i 
glasi:  
 "- pružanje usluge skrbi izvan vlastite obitelji kao poludnevni boravak djeci bez 
roditelja, djeci koju roditelji zanemaruju ili zlorabe svoje roditeljske dužnosti te kad je 
to iz drugih razloga u interesu djece (u daljnjem tekstu: korisnik)."  

 
Članak 2. 

 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.  
 

c)  
O D L U K U  

o davanju prethodne suglasnosti na  
Izmjene i dopune Statuta Doma za dnevni boravak djece "Tić" Rijeka  

 
Članak 1.  

 Daje se prethodna suglasnost na Izmjene i dopune Statuta Doma za dnevni 
boravak djece "Tić" Rijeka, u tekstu kojeg je utvrdilo Upravno vijeće Doma za dnevni 
boravak djece "Tić" Rijeka na sjednici održanoj dana 9. studenoga 2010. godine.  
 

Članak 2. 
 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.   

 
 

TOČKA 11. 
a) Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o promjeni djelatnosti 
Muzeja grada Rijeke 
b) Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta 
Muzeja grada Rijeke 

 
Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je 

predlagatelj Upravno vijeće Muzeja grada Rijeke, da su zaključci odbora koji su razmatrali 
ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe te da je očitovanje 
Gradonačelnika na prijedlog dostavljeno u materijalima. 
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 Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo: 
 

a) 
O D L U K U 

o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o promjeni djelatnosti  
Muzeja grada Rijeke 

Članak 1. 
 Daje se prethodna suglasnost na Odluku o promjeni djelatnosti Muzeja grada 
Rijeke, u tekstu kojeg je utvrdilo Upravno vijeće Muzeja grada Rijeka na sjednici 
održanoj dana 11. studenog 2010. godine. 
 

Članak 2. 
 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 
 

b)  
O D L U K U 

o davanju prethodne suglasnosti na  
 Izmjene i dopune Statuta Muzeja grada Rijeke 

 
Članak 1. 

 Daje se prethodna suglasnost na Izmjene i dopune Statuta Muzeja grada Rijeke, 
u tekstu kojeg je utvrdilo Upravno vijeće Muzeja grada Rijeke na sjednici održanoj 
dana 11. studenog 2010. godine. 

Članak 2. 
 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 
 

 
TOČKA 12. 

Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o davanju na privremeno korištenje poslovnog i 
sportskog prostora u ustanovama odgoja i školstva 

  
Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 

zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
 
 Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o izmjenama 
Odluke o davanju na privremeno korištenje poslovnog i sportskog prostora u 
ustanovama odgoja i školstva. 

 
 

TOČKA 13. 
Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o dopunama Odluke o nagrađivanju sportaša, 

sportskih radnika i sportskih udruga za ostvarena postignuća na međunarodnim i 
državnim natjecanjima 

 
Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 

zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
 
 Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o izmjeni 
Odluke o dopunama Odluke o nagrađivanju sportaša, sportskih radnika i sportskih 
udruga za ostvarena postignuća na međunarodnim i državnim natjecanjima.  
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TOČKA 14. 
Prijedlog odluke o osnivanju Radne grupe za izradu prijedloga zaključka o 

ostvarivanju načela slobode medija i zaštite urednika i novinara od političkih pritisaka 
na Kanalu Ri 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je 
predlagatelj član Gradskog vijeća Danko Švorinić te da je prijedlog podržalo još sedam 
članova Gradskog vijeća: Hrvoje Burić, Vesna Buterin, Dinko Beaković, Ivan Bogdanić, Denis 
Pešut, Duško Sekulić i Nikola Ivaniš. Predsjednica Vijeća nadalje je izvijestila da je 
očitovanje Gradonačelnika na prijedlog dostavljeno u materijalima, a da je stajalište Odbora 
za Statut, Poslovnik i propise koji je razmatrao materijal dostavljeno na klupe.  
 
 Dodatno uvodno usmeno obrazloženje Prijedloga podnio je član Gradskog vijeća 
Danko Švorinić. 
 

U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Hrvoje Burić ispred Kluba vijećnika HDZ-a, 
Oskar Skerbec ispred Kluba članova Gradskog vijeća SDP, IDS, ARS, HSLS i HSU, mr.sc. 
Nikola Ivaniš ispred Kluba PGS-a, Denis Pešut, mr.sc. Ernest Cukrov, mr.sc. Nikola Ivaniš, 
Hrvoje Burić, Lidija Flas, Tea Čaljkušić Mance, Dinko Beaković i mr.sc. Željko Glavan, Danko 
Švorinić kao predlagatelj te Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 

 
Nakon dovršene rasprave, predsjednica Vijeća stavila je na glasovanje Prijedlog 

odluke o osnivanju Radne grupe za izradu prijedloga zaključka o ostvarivanju načela slobode 
medija i zaštite urednika i novinara od političkih pritisaka na Kanalu Ri.  

  
 Gradsko vijeće nije usvojilo Prijedlog odluke (10 glasova za, 15 glasova protiv, 
4 glasa suzdržana). 

 
TOČKA 15. 

Prijedlog odluke o izboru osoba kojima se povjerava obavljanje komunalnih poslova 
održavanja javnih površina na temelju ugovora na području Grada Rijeke 

 
Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 

zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
 

Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o izboru 
osoba kojima se povjerava obavljanje komunalnih poslova održavanja javnih površina 
na temelju ugovora na području Grada Rijeke. 

 
 

TOČKA 16. 
Prijedlozi odluka o kupnji, prodaji ili zamjeni nekretnina 

a) Prijedlog odluke o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada Rijeke (lokacija Trsat S1) 
b) Prijedlog odluke o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke (lokacija Kostabela) 
c) Prijedlog odluke o zamjeni nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke, Kliničkog 
bolničkog centra i Republike Hrvatske  

 
Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 

zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
  
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 
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U raspravi su sudjelovali član Vijeća Marko Filipović i Gradonačelnik mr.sc. Vojko 
Obersnel. 
  
 G l a s o v a nj e: 

a) 
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo Odluku o prodaji nekretnine u 

vlasništvu Grada Rijeke (lokacija Trsat S1) 
 

b) 
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (22 za, 3 protiv, 4 suzdržana) donijelo 

Odluku o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke (lokacija Kostabela), 
 

c) 
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo Odluku o zamjeni nekretnina u 

vlasništvu Grada Rijeke, Kliničkog bolničkog centra i Republike Hrvatske.  
 

 
TOČKA 17. 

Prijedlog odluke o određivanju imena trga na području grada Rijeke 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je 
predlagatelj Odbor za mjesnu samoupravu Gradskog vijeća Grada Rijeke, da je očitovanje 
Gradonačelnika na materijal pod ovom točkom dnevnog reda dostavljeno u materijalima te 
da je zaključak Odbora za Statut, Poslovnik i propise koji je razmatrao ovu točku dnevnog 
reda dostavljen na klupe. 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća nadalje je izvijestila da je na zahtjev izvjestitelja 
predlagatelja poziv za prisustvovanje ovoj točki dnevnog reda upućen gospođi dr.sc. Ljubinki 
Karpowicz, kao jednoj od vodećih stručnjaka u proučavanju političke povijesti Grada Rijeke.  

 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je predsjednik Odbora za mjesnu 
samoupravu Danko Švorinić. Uvodno se Gradskom vijeću obratila i gospođa dr.sc. Ljubinka 
Karpowicz. 
 

U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Bože Mimica ispred Kluba HNS-a i HSS-a, 
mr.sc. Nikola Ivaniš ispred Kluba PGS-a, Ivan Ivaniš, Tomislava Zečević Pedić, Denis Pešut, 
Dinko Tamarut, mr.sc. Ernest Cukrov i Dinko Beaković te Danko Švorinić ispred Odbora za 
mjesnu samoupravu. 

 
Nakon dovršene rasprave, predsjednica Vijeća stavila je na glasovanje Prijedlog 

odluke kojom se trgu na području Grada Rijeke određuje ime Trg Riccarda Zanelle. 
 
Gradsko vijeće nije usvojilo Prijedlog odluke (8 glasova za, 9 glasova protiv, 11 

glasova suzdržanih). 
 

TOČKA 18. 
Prijedlog odluke o utvrđivanju Popisa ulica i trgova na području Grada Rijeke 

 
Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 

zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
  
 U raspravi su sudjelovali članica Vijeća Nada Pindulić i Gradonačelnik mr.sc. Vojko 
Obersnel. 
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Nakon rasprave, Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo Odluku o 

utvrđivanju Popisa ulica i trgova na području Grada Rijeke.  
 

 
 
Sjednicu su napustili prije završetka članovi Gradskog vijeća: Ivan Bogdanić, Hrvoje 
Burić, Tea Čaljkušić-Mance, Branko Rađa i Josip Rupčić. 

 
 
 
 
Sjednica je zaključena u 17,50 sati. 
 

 
 

Tajnica              Predsjednica 
Gradskog vijeća             Gradskog vijeća 

   Mirna Pavlović - Vodinelić, v.r.      Dorotea Pešić - Bukovac, v.r. 
 



ZAPISNIK


16. sjednice Gradskog vijeća Grada Rijeke 


održane 30. studenog 2010. godine



Sjednicu je u 9,35 sati otvorila predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac.



Nakon izvršene prozivke utvrđeno je da su sjednici nazočna 34 člana Gradskog vijeća te da Gradsko vijeće može donositi pravovaljane odluke.



Sjednici su bili nazočni članovi Gradskog vijeća: Dinko Beaković, Ivan Bogdanić, Hrvoje Burić, mr.sc. Vesna Buterin, mr.sc. Ernest Cukrov, Ljiljana Cvjetović, Tea Čaljkušić-Mance, Marko Filipović, Lidija Flas, mr.sc. Željko Glavan, Ivan Ivaniš, mr.sc. Nikola Ivaniš, mr.sc. Šime Jagičić, Ivana Jurčić, Sanjin Kajba, Ana Komparić Devčić, Sandra Krpan, Ljiljana Mihić, Bože Mimica, Dorotea Pešić-Bukovac, Denis Pešut, Nada Pindulić, Vuk Prica, Branko Rađa, Josip Rupčić, Dušan Sekulić, Oskar Skerbec, Srđan Srdoč, Danko Švorinić, Dinko Tamarut, Mate Tomljanović, Ana Turak, Walter Volk i Tomislava Zečević Pedić.



Izostanak je opravdao član Gradskog vijeća mr.sc. Bojan Šober.


· Na zapisnik 15. sjednice Gradskog vijeća održane 28. listopada 2010. godine nije bilo primjedbi.

· UVODNE OBAVIJESTI:



Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je obavijestila da je, sukladno članku 73. Poslovnika Gradskog vijeća, dostavljen pisani odgovor Gradonačelnika na pitanje koje je član Gradskog vijeća Hrvoje Burić postavio u pisanom obliku u razdoblju između dvije sjednice Gradskog vijeća.

· AKTUALNI SAT

1. DANKO ŠVORINIĆ je iznio da je na subotnjoj nogometnoj utakmici između Rijeke i Dinama Policija, od svih koji su dolazili na parkiralište ispred stadiona Kantrida, zatražila da uklone obilježja Kluba, kako se ne bi provocirali navijači gostujućeg Kluba. Nakon toga se na središnjoj tribini gostujuća delegacija odnosno izvršni predsjednik Dinama na vrlo neprimjeren i vulgaran način ophodio prema gledateljima čime je prekršio Zakon o sprečavanju nereda na sportskim natjecanjima kojim se zabranjuje dobacivanje poruka čiji sadržaj iskazuje ili potiče mržnju ili nasilje na temelju rasne i nacionalne vrste pripadnosti, a zbog toga ga nitko nije odstranio s igrališta niti je snosio bilo kakvu posljedicu za takav čin. U svezi tih događanja upitao je Gradonačelnika da li će od Policije zatražiti zašto se na takav način ponašala u oba slučaja?


Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je u svezi navedenih događaja već zatražio obrazloženje Policijske uprave koje još nije dobio, jer je želio provjeriti da li je to bila naredba iz vrha Policijske uprave ili je to bila nečija procjena na samom terenu, u svakom slučaju misli da se takvo ponašanje ne može opravdati bez obzira s koje razine je odluka donijeta. U svezi ponašanja gdina Mamića, smatra da to nije ni prvi, a niti posljednji put da se tako ponaša. Ne zna zašto se to njemu tolerira, ali osobno smatra da je to prije svega problem Hrvatskog nogometnog saveza i nadležnih tijela koji bi, ukoliko ima elemenata za pokretanje prekršajne prijave, a vjeruje da ih ima, trebali postupiti sukladno Zakonu. 


DANKO ŠVORINIĆ je zamolio Gradonačelnika da nakon eventualnog odgovora Policije na prvo pitanje, o tome pisanim putem izvijesti Gradsko vijeće, a u svezi drugog događaja, predložio je da Gradonačelnik zatraži obrazloženje Policijske uprave zašto policija nije postupila u skladu sa svojim ovlastima, odnosno u skladu sa Zakonom.

2. MARKO FILIPOVIĆ je iznio da Grad Rijeka građanima omogućuje blagodati elektroničkog poslovanja i brzog informiranja, koristeći suvremene informatičke tehnologije, te u tome ne zaostaje za daleko razvijenijim europskim gradovima. Krajnji cilj je da se građanima omogući jednostavan i brz pristup svim podacima i uslugama koje pružaju Grad, gradske ustanove i komunalna poduzeća. Putem Zavoda za informatičku djelatnost kontinuirano se prati razvoj informatičkih tehnologija, a rezultat toga je da je portal www. Moja Rijeka osvojio nagradu na Web festu koji se održao u Beogradu. Tim uslugama omogućuje se uvid u stanje računa, kredit za otkup stana, razna plaćanja, objedinjenu naplatu troškova stanovanja, zakup poslovnog prostora, praćenje raznih usluga u Odjelu gradske uprave za provedbu dokumenata prostornog uređenja i građenje i sl. Kako bi se navedene usluge poboljšale i ubrzalo njihovo korištenje, te smanjili troškovi nepotrebnog ispisa i slanja računa poštom, upitao je da li se u budućnosti razmišlja o mogućnosti da se uplatnice za račune vezane uz Grad i njegova društva dobivaju elektroničkim putem?


Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da trenutno nema niti jedne tehnološke zapreke da Grad odnosno gradska komunalna društva putem objedinjenog sustava naplate troškova stanovanja obračune za usluge prema svojim korisnicima dostavlja u elektroničkom obliku, spomenuvši Pilot projekt kojeg je Grad realizirao pred nekoliko godina u suradnji sa dvije poslovne banke koji je omogućavao dostavu i plaćanje svih usluga u elektroničkom obliku bez naknade.



U međuvremenu se intenzivno razvio sustav e-bankarstva, kojim danas sve banke omogućavaju takvu uslugu, a Grad će u relativno kratkom roku provesti ispitivanje interesa, nakon čega će svima onima koji to žele omogućiti da račune za objedinjene troškove naplate stanovanja RI stana, umjesto putem pošte dobivaju elektronskim putem.


3. BRANKO RAĐA je u svezi natječaja objavljenog od strane TD Energo d.o.o. dana 1. listopada 2010. godine u Novom listu, vezano za sufinanciranje ugradnje razdjelnika toplinske energije i termostatskih ventila u sastavu centralnog grijanja Grada Rijeke, postavio pitanja koja je upravitelj njihove zgrade u ulici Braće Cetine na Zametu već uputio Rijeka stanu, a koja glase: -natječaj pogoduje nekim dobavljačima, zbog čega bi trebalo ublažiti kriterije i omogućiti i drugim tvrtkama, a ne samo 2-3 specijaliziranih da daju ponudu, -dio namjenskih sredstava Grada Rijeke i Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost, onih 49,33%, trebalo bi usmjeriti u unapređenje stanja u toplinskim stanicama i cjevovodima jer bi se na taj način bolje koristila i toplinska energija i olakšao rad, -postavlja se pitanje montaže samo razdjelnika toplinske energije jer bi trebalo istovremeno montirati i termostatske ventile jer oni su ti koji praktički reguliraju potrošnju energije.


I osobno smatra da bi trebalo s montažom pričekati do ljetnih mjeseci kada je sustav izvan uporabe jer će stanari u protivnom barem tjedan dana biti bez grijanja. Problem je i u cijeni koja je ponuđena u iznosu od 510 kuna po kompletu, dok je prije dvije godine cijena bila 450 kuna, što znači da je došlo do povećanja cijene. Nadalje, ističe da je potrebno ići u izmjenu Pravilnika koji regulira naplatu troškova za isporuku toplinske energije, jer će inače oni koji ugrade razdjelnike i termostate plaćati i dio troškova onih potrošača koji ih ne ugrade.


Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da će, budući se radi o pitanju s čitavim nizom tehničkih detalja, pripremiti detaljan pisani odgovor, te ukratko iznio da ne postoji zakonska obveza ugradnje razdjelnika, već samo zakonska obveza postojanja kalorimetra na ulazu u zgradu. Ugradnja razdjelnika je želja Grada i Energa da sukladno politici energetske učinkovitosti utvrde točnu potrošnju po radijatoru i da se time omogući građanima da plate ono što su i potrošili, čime bi se smanjila nepotrebna potrošnja električne energije. Činjenica je da će se u zgradama gdje svi stanari ne ugrade kalorimetar pojavljivati problem, budući je za izračun mjerodavno očitovanje kalorimetra, a ne razdjelnika, što se može regulirati određenim pravilnikom kojim će se urediti odnosi suvlasnika stanova koji žive u zgradi. Natječaju su mogli pristupiti svi ponuđači opreme, no uvjet je bio da ponude mogućnost elektroničkog očitovanja potrošnje. Cijene koje su ponuđene u natječaju bile su cca  20-30% niže od onih ponuđenih u prethodnim natječajima. 



Inače, ugradnja će se realizirati do kraja godine, s time da bi se u ovoj fazi ugradili samo razdjelnici, a termostatski ventili bi se ugradili nakon sezone grijanja, jer je za njihovu ugradnju potrebno isprazniti cijeli sustav.


4. ANA KOMPARIĆ DEVČIĆ je upitala da li je Grad do sada imao problema s potencijalnim investitorima zbog sporosti i neučinkovitosti javne uprave?


Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je Grad imao takvih problema te je istaknuo kako je Vlada izmjenama Zakona omogućila bržu realizaciju investicija na način da se realizaciji nekih projekata može pristupiti i bez izrade detaljnih planova uređenja, što je skratilo postupak realizacije za 8 do 12 mjeseci. No, i dalje je ostao ključni problem vezan uz rješavanje imovinsko-pravnih odnosa. Putem Udruge gradova napravljena je analiza kojom se utvrdilo da su najveći problemi vezani uz imovinsko-pravnu pripremu zbog neadekvatnih zakona, prije svega za postupak izvlaštenja i za vođenje dugih postupaka nadležnih sudova.



Naveo je primjer investitora koji je u Rijeci osam godina čekao rješavanje sudskog postupka izvlaštenja te primjer investitora na Gomili, koji godinama ne može riješiti imovinsko-pravne odnose, a radi se o svega 0,65% sporne površine projekta, koji ukupno vrijedi oko 70 milijuna kuna. Zbog nerealizacije projekta na Gomili, gradski proračun je samo u ovoj godini ostao uskraćen za prihod od investitora za više od 10 milijuna kuna. O svemu tome obavijestio je i Vladu RH-e jer je evidentno da nešto treba promijeniti u sustavu državne uprave, a Grad na takav način, nadalje neće moći poticati investicije bez obzira iz kojeg sektora dolaze. Ujedno je napomenuo da je jednaka situacija u svim gradovima i općinama u Republici Hrvatskoj.


5. JOSIP RUPČIĆ je upitao je što je s realizacijom projekta izgradnje pristupne ceste za čvor Kozala koja je od vitalnog interesa za budući razvoj tog područja i Grada te da li se razmišlja o ubrzanim aktivnostima tog projekta?


Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je podsjetio da je u svim planskim dokumentima Grada Rijeke utvrđena cestovna mreža koja podrazumijeva i mrežu čvorova za pristup Riječkoj zaobilaznici, pa su tako definirani i pristupni čvorovi Orehovica i Kozala. Investitori su bili dužni, najprije su to bile Hrvatske ceste, a nakon toga Autocesta Rijeka-Zagreb, osim izgradnje same prometnice, izgraditi i čvorove u onom dijelu koji omogućuje spajanje na lokalne prometnice. To se na žalost nije dogodilo niti na čvoru Orehovica, za koji se i dalje vode pregovori s Hrvatskim cestama odnosno s Autocestom Rijeka-Zagreb, niti na čvoru Kozala za čiju izgradnju je ignorirana odredba iz Prostornog plana i Generalnog urbanističkog plana.



Grad je preuzeo obvezu izrade prostorne dokumentacije i izgradnje dijela pristupnih cesta za čvor Kozala, ali nije u mogućnosti financirati i izgradnju tog čvora. 


6. IVANA JURČIĆ je iznijela da na području Mjesnog odbora Gornja Vežica nema crkve, pa građani tog područja već niz godina svoje vjerske potrebe obavljaju u neadekvatnim prostorima odnosno u Domu Željka Marča. Građani su načuli da se crkva planira graditi na okretištu autobusnog stajališta broj 7, ali u zadnje vrijeme u tisku piše da je određena nova lokacija za izgradnju crkve i to u neposrednoj blizini Doma Željka Marža. Kako Mjesni odbor do sada nije dobio nikakvu službenu informaciju o tome, interesira je da li je to točno i ako je, kada se može očekivati početak izgradnje nove crkve?


Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je Mjesni odbor od početka uključen u aktivnosti oko iznalaženja adekvatne lokacije za izgradnju crkve na području Gornja Vežica te da je na zajedničkom sastanku ove godine sa predstavnicima Mjesnog odbora i Riječke nadbiskupije načelno postignut dogovor oko nove lokacije za izgradnju crkve koja bi bila smještena u neposrednoj blizini doma na Gornjoj Vežici. Da bi se to realiziralo potrebno je izvršiti neke izmjene u prostorno planskoj dokumentaciji i taj dio obveza je preuzeo Grad sa Riječkom nadbiskupijom, nakon što se točno definiraju svi potrebni parametri i raspiše arhitektonsko-urbanistički natječaj za idejno rješenje. Trenutno se čeka očitovanje Riječke nadbiskupije koja bi eventualno otkupila privatni objekt koji se nalazi u blizini te lokacije, bez kojeg se crkva može započeti graditi, ali ne i župni dvor. Očekuje da će se u 2011. godini raspisati urbanističko arhitektonski natječaj, a početak gradnje ovisi o investitoru odnosno o Riječkoj nadbiskupiji.


7. WALTERA VOLKA zanima da li su točne informacije da je upitno financiranje izgradnje nulte faze izgradnje Centralne zone za gospodarenje otpadom Marišćina i da li bi kao posljedica toga moglo doći do problema sa odlaganjem otpada obzirom na ograničeni kapacitet odlagališta Viševac? 


Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je točno da se ta informacija pojavila u medijima, a netočno je da je ugrožena realizacija tzv. nulte faze Marišćine koja bi na neki način trebala poslužiti kao zamjena za odlagalište otpada do konačne izgradnje Centralne zone za gospodarenje otpadom na Marišćini. Problem je nastao zbog relativno učestalog problema u tvrtkama i ustanovama kojima upravlja Vlada, pa je sada jedna poveća grupica u Remetincu, te je onemogućena komunikacija sa izvršnim ljudima koji su za to nadležni. Prema saznanjima koje ima, nakon razgovora sa državnim tajnikom Ružinskim, očekuje imenovanje novog direktora Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost, kojem je realizacija programa Viševca i izgradnja Marišćine među visoko postavljenim prioritetima, tako da očekuje da bi Upravno vijeće Fonda u vrlo kratkom roku, na prijedlog direktora, trebalo donijeti odluku o sufinanciranju izgradnje nulte faze kako je bilo i dogovoreno. To će omogućiti da se najkasnije do kraja slijedeće godine Viševac u potpunosti zatvori te da se nastavi s njegovom sanacijom.


8. OSKAR SKERBEC je zatražio kratku informaciju o pripremi Grada Rijeke u slučaju snježnih padavina?


Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je o toj temi raspravljano na jednom od njegovih posljednjih kolegija, na kojem je donijet i Plan postupanja u zimskim uvjetima. Plan se donosio i ranijih godina, ali srećom u ovih proteklih 10-tak godina nije bilo intenzivnijih snježnih padavina osim prošle zime kada su se uočili neki nedostaci u tom postojećem planu, prije svega nedovoljnom broju angažiranih vozila za sve kategorije cesta kako bi se veće količine snježnih padalina mogle ukloniti u relativno kratkom vremenu. Temeljem navedenog, ove godine je Grad predložio izmjene Plana na način da se osigura točno određeni broj vozila za svaku od kategorija cesta. Problem u cijelom tom postupku proizlazi iz činjenice da svaka pojedina institucija nadležna za upravljanje pojedinom cestom ugovara posao samostalno s tvrtkom koja čisti cestu u nadležnosti te institucije pa tako državne ceste ugovaraju za državne ceste, županijske za županijske i gradske ceste, a Grad samo za lokalne prometnice. Činjenica je da su se sa istim brojem vozila čistile sve ceste što je uzrokovalo određene probleme u prometu prošle godine. Novim planom je definiran točan broj vozila za svaku kategoriju od tih prometnica, s tim što su neke nerazvrstane ceste uvrštene u prvi prioritet čišćenja, a to su one kojima prometuje javni gradski prijevoz ili su direktno vezane na prometnice kojima prometuje javni gradski prijevoz.



Očekuje da s ovakvim novim ustrojem ne bi trebalo biti problema, pod pretpostavkom da naravno svi sudionici ovog procesa poštuju svoje obaveze, točnije da se pravovremeno i kontinuirano obavještava javnost o onome što se dešava u prometu u zimskim uvjetima te da građani odnosno pravni subjekti sami očiste snijeg ispred ulaza u zgrade ili  tvrtke, kao i da u zimskim uvjetima opreme svoja vozila obaveznom zimskom opremom (zimske gume i lanci).

9. TEA ČALJKUŠIĆ MANCE je u ime građana Mjesnog odbora Luka upitala kada će se riješiti problem javnih WC-a u tom dijelu grada? Ukoliko Grad ne može riješiti taj problem, zanima je da li Grad može postići dogovor s koncesionarom Tržnice, kako bi se građanima u tom dijelu grada omogućio ugodniji život.


Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da se prema njegovim informacijama taj se problem vjerojatno nikada neće riješiti, jer za to mora postojati dobra volja i zakonske pretpostavke. Dobra volja podrazumijeva interes i želju stanara koji postavljaju to pitanje, a  koji odbijaju svako do sada predloženo rješenje da se javni WC-i postave blizu njihovih objekata ili unutar prostora zgrada u kojima Grad nema većinsko vlasništvo, pa ovisi o volji većine stanara. Sva rješenja koja je Grad predlagao bila su odbijena od Konzervatorskog zavoda, osim postavljanja javnog WC-a u ULici Milke Trnine, koji je morao biti uklonjen zbog poplave. Nadalje je iznio da postojeći zakoni ne dozvoljavaju da javni WC budu smješteni u objektima u kojima se prodaje hrana.


10. HRVOJE BURIĆ je iznio da je Gradonačelnik u svojem pamfletu 2001. godine obećao izgradnju Autobusnog kolodvora koja je trebala započeti do kraja 2009. godine, nakon ishodovanja građevinske dozvole, ali se do danas nije realizirala. Takvim politikanstvom obmanuo je građane Rijeke, ali i njegove koalicijske partnere.


U svezi toga upitao je Gradonačelnika da li ima osjećaj odgovornosti za nešto što je obećao, a nakon 10 godina nije ispunio, te da li će zbog toga podnijeti ostavku? 


Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je istaknuo kako neće podnijeti ostavku jer nije realiziran projekt izgradnje Autobusnog kolodvora. Točno je da je 2003. godine potpisan Kupoprodajni predugovor kojim je Grad Rijeka Hrvatskim željeznicama platio oko pet milijuna eura zemljište i zgrade skladišta zapadno od postojećeg autobusnog kolodvora i od tada do danas traju manje više bezuspješni pregovori sa Hrvatskim željeznicama, iako je Grad ispunio sve svoje obaveze iz tog predugovora, od plaćanja ugovorene cijene do plaćanja izgubljene dobiti koju su Hrvatske željeznice imale jer su trebale prije vremena raskinuti ugovor sa tadašnjim zakupcima. Grad je u međuvremenu snosio i troškove izrade projektne dokumentacije, raspisao natječaj za arhitektonsko urbanističko rješenje, izradio Detaljni plan uređenja, ugovorio izradu idejnog, glavnog i izvedbenog projekta koji je praktički gotov, a građevinska dozvola nije izdana zato što nije potpisan konačni kupoprodajni ugovor sa Hrvatskim željeznicama. Na nedavno održanom sastanku s novom Upravom Hrvatskih željeznica postignut je načelni dogovor o razrješavanju svih problema, te očekuje da bi do kraja godina mogao biti potpisan konačni kupoprodajni ugovor, nakon čega bi se u vrlo kratkom roku izdala građevinska dozvola. Do kraja godine projekt će, radi dobivanja suglasnosti na Program financiranja, biti prijavljen Agenciji za javno privatno partnerstvo, a do sredine 2011. godine očekuje se raspisivanje natječaja za izbor privatnog partnera za realizaciju tog projekta.


HRVOJE BURIĆ je ponovno upitao Gradonačelnika koju vjerodostojnost ima pred biračima kad obećaje nešto što se ne može niti u snu ispuniti, barem u ovih proteklih 10 godina. 


Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da tu brigu ostavi njegovim biračima i njemu, jer su mu do sada u svim dosadašnjim polaganjima računa birači  bili poprilično skloni.  Inače, ovdje se govorilo o bazenima, o dvorani Zamet, o vrtićima te o cestama koje se nikad neće napraviti, a ipak se sve to napravilo ili se privodi kraju.


11. TOMISLAVA ZEČEVIĆ PEDIĆ je iznijela da dječji vrtići u Gradu imaju nezadovoljavajuće okoliše koji nisu uređeni, koji su devastirani, zapušteni, neočišćeni te potencijalno opasni, ne samo za djecu, već i za sve one koji radu u tim vrtićima, pa samim tim nisu sigurni u tom okruženju. Odgajateljice koje tamo rade preuzele su funkciju čistača okoliša jer svakodnevno kupe svakojaki otpad oko vrtića da bi zaštitile djecu, jer taj okoliš i igrališta oko vrtića izgledaju kao odlagalište smeća.



Obzirom na to, upitala je tko je odgovoran za održavanje čistoće okoliša dječjih vrtića, da li se uopće snimilo postojeće stanje tih okoliša, a ako je, da li postoji plan njihove sanacije i uređenja, koja su ulaganja potrebna i da li će se ona osigurati sada?


Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je čišćenje okoliša dječjih vrtića definirano obvezom svakog vrtića posebno, znači vrtić odlučuje da li će te poslove obavljati samostalno ili ugovoriti čišćenje. Ukoliko se usluge čišćenja ugovore s KD Čistoća, oni će to činiti kao što čine sa svim drugim javnim površinama. Uvijek postoji problem tko će snositi troškove čišćenja, ali isto tako zna da je KD Čistoća u kontekstu samog uređenja i hortikulturnog uređenja odradilo čitav niz aktivnosti, u tijeku prošle i ove godine, te da je uređen okoliš velikog broja vrtića i u smislu popravka i održavanja sprava. Da li će uređenje okoliša biti  planirano u Proračunu za iduću godinu, to će se vidjeti za nešto manje od mjesec dana kad se bude raspravljalo o Proračunu.

TOMISLAVA ZEČEVIĆ PEDIĆ navodi da ne može vjerovati da Gradonačelnik postavlja pitanje cijene čišćenja okoliša odnosno da pita tko će to platiti, te ga je upitala da li je to njegova briga za djecu) Zatražila je da joj se dostavi pisani odgovor na pitanje tko je odgovoran za održavanje čistoće okoliša dječjih vrtića, tko i koliko često vrši obilaske okoliša, kakvo je stanje okoliša svakog vrtića pojedinačno, te da li postoji plan sanacije i uređenja te koja su ulaganja potrebna da bi se okoliš uredio?

Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je u proteklih 10 godina, svojim djelovanjem kroz čitav niz akcija koje je pokrenuo, dovoljno dokazao svoju brigu o djeci. Pitanje cijene je postavio jer je to trošak koji negdje treba planirati, ukoliko ga neće odrađivati domari i odgajateljice, trošak mora biti planiran u sredstvima iz Grada prema Dječjem vrtiću ili u cijenu koju financiraju roditelji. Članici Gradskog vijeća obećao je dostaviti pisani odgovor.


12. mr.sc. VESNA BUTERIN je iznijela da je krajem 2007. godine sa posebnog računa namjenskih sredstava razvoja na račun Proračuna preneseno 24 milijuna kuna i to na temelju ugovora između Grada Rijeke i KD Čistoća, te je interesira koliko je tih novčanih sredstava do danas vraćeno na taj poseban račun?


Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je vraćeno nešto više od milijun kuna. Ugovor je produžen, ali je naglasio da nije riječ o računu Čistoće, već je riječ o proračunskim sredstvima koja se samo vode na izdvojenom računu Proračuna, a koja će biti vraćena dinamikom kojom ona budu potrebna komunalnom društvu za realizaciju sanacije Viševca, što znači dio u 2011. godini, a dio u 2012. godini.


mr.sc. VESNA BUTERIN je iznijela da je točno da je riječ o proračunskim sredstvima, ali je naglasila da ta sredstva sukladno Zakonu treba koristiti za strogo propisane namjene, odnosno za obavljanje propisanih komunalnih djelatnosti. Ujedno je podsjetila da su ta sredstva od 24 milijuna kuna iskorištena za izgradnju dvoranskog plivališta, znači potpuno suprotno zakonskim odredbama. Nadalje ga je podsjetila da je u 2008. godini na taj račun vraćeno 500.000,00 kuna, a dodatnim ugovorom se Grad obvezao da će se ostatak vrijednosti u iznosu od 23,5 milijuna kuna u cijelosti vratiti do kraja 2010. godine, što govori o tome koliko znači njegov potpis na ugovorima koje potpisuje u ime grada.

Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da u Zakonu nigdje ne piše da se ta sredstva ne mogu koristiti kao pozajmica, ukoliko nisu neophodno potrebna za realizaciju određenog projekta. Ta su sredstva namijenjena isključivo za sanaciju Viševca, koja se odvija određenom dinamikom i niti u jednom trenutku nedostatak tih sredstava nije ugrozio sanaciju koja se odvija prema točno predviđenoj dinamici i prema kojoj će za tu namjenu ta sredstva biti i utrošena. Podsjetio je da je Grad bio prisiljen uzeti tu pozajmicu isključivo iz razloga što Ministarstvo financija nije dalo suglasnost za preraspodjelu sredstava  za izdavanje gradskih obveznica u skladu s dinamikom prema kojoj se kompleks bazena na Kantridi gradio, sukladno građevinskoj dozvoli i planovima gradnje, i to je bio jedini razlog zašto su ta sredstva korištena kao pozajmica.

· UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA

Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je izvijestila da na prijedlog dnevnog reda koji je dostavljen uz poziv za sjednicu Gradskog vijeća nije podnesen prigovor. Zatim je podsjetila da su uz točku 1. Izbori i imenovanja dostavljena dva materijala: "Prijedlog odluke o izboru člana Odbora za međugradsku i međunarodnu suradnju Gradskog vijeća Grada Rijeke (pod a) i "Prijedlog odluke o razrješenju i imenovanju člana Školskog odbora Osnovne škole "Kantrida" (pod b). Predsjednica Vijeća zatim je izvijestila da su uz točku 16. dostavljena tri materijala: "Prijedlog odluke o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada Rijeke (lokacija Trsat S1) kojeg će Vijeće razmatrati kao podtočku a), Prijedlog odluke o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke (lokacija Kostabela) – kojeg će Vijeće razmatrati kao podtočku b) i Prijedlog odluke o zamjeni nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke, Kliničkog bolničkog centra Rijeka i Republike Hrvatske – kojeg će Vijeće razmatrati kao podtočku c).


Predsjednica Vijeća nadalje je izvijestila da se ispravlja naziv Točke 4. koji ispravno glasi: "Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Rijeke za 2010. godinu" i naziv Točke 5. koji ispravno glasi: "Prijedlog izmjena Programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 2010. godinu", nakon čega je objavila da je Gradsko vijeće usvojilo slijedeći 

D N E V N I  R E D


1. Izbori i imenovanja


a) Prijedlog za izbor člana Odbora za međugradsku i međunarodnu suradnju Gradskog vijeća Grada Rijeke 


b) Prijedlog za razrješenje i imenovanje člana Školskog odbora Osnovne škole "Kantrida" 


2. Prijedlog drugih Izmjena i dopuna Proračuna Grada Rijeke za 2010. godinu


3. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Rijeke za 2010. godinu


4. Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Rijeke za 2010. godinu


5. Prijedlog izmjena Programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 2010. godinu


6. Prijedlog izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2010. godinu


7. Prijedlog izmjena Plana raspodjele sredstava spomeničke rente za 2010. godinu


8. Prijedlog izmjena i dopuna Plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih škola Grada Rijeke u 2010. godini


9. Prijedlog zahtjeva za pokretanje postupka za ocjenu suglasnosti Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o porezu na dohodak ("Narodne novine" broj 80/10) s Ustavom


10. a) Prijedlog odluke o promjeni naziva Doma za dnevni boravak djece "Tić" Rijeka


b) Prijedlog odluke o promjeni djelatnosti Doma za dnevni boravak djece "Tić" Rijeka


c) Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Doma za dnevni boravak djece "Tić" Rijeka


11. a) Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o promjeni djelatnosti  Muzeja grada Rijeke


b) Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Muzeja grada Rijeke


12. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o davanju na privremeno korištenje poslovnog i sportskog prostora u ustanovama odgoja i školstva


13. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o dopunama Odluke o nagrađivanju sportaša, sportskih radnika i sportskih udruga za ostvarena postignuća na međunarodnim i državnim natjecanjima


14. Prijedlog odluke o osnivanju Radne grupe za izradu prijedloga zaključka o ostvarivanju načela slobode medija i zaštite urednika i novinara od političkih pritisaka na Kanalu Ri


15. Prijedlog odluke o izboru osoba kojima se povjerava obavljanje komunalnih poslova održavanja javnih površina na temelju ugovora na području Grada Rijeke


16. Prijedlozi odluka o kupnji, prodaji ili zamjeni nekretnina


a) Prijedlog odluke o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada Rijeke (lokacija Trsat S1)


b) Prijedlog odluke o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke (lokacija Kostabela)


c) Prijedlog odluke o zamjeni nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke, Kliničkog bolničkog centra Rijeka i Republike Hrvatske 


17. Prijedlog odluke o određivanju imena trga na području grada Rijeke


18. Prijedlog odluke o utvrđivanju Popisa ulica i trgova na području Grada Rijeke


TOČKA 1. 


Izbori i imenovanja


a) Prijedlog za izbor člana Odbora za međugradsku i međunarodnu suradnju Gradskog vijeća Grada Rijeke 


b) Prijedlog za razrješenje i imenovanje člana Školskog odbora Osnovne škole "Kantrida" 


Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je predlagatelj Odbor za izbor, imenovanja i razrješenja. 


Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je predsjednik Odbora za izbor, imenovanja i razrješenja Ivan Ivaniš koji je ukazao na pogrešku u tekstu obrazloženja Prijedloga pod točkom 1a), u kojem je greškom navedeno da novoizabranom članu Odbora za međugradsku i međunarodnu suradnju mandat traje do isteka mandata ostalih članova Odbora za Statut, Poslovnik i propise, a ispravno treba stajati da mu mandat traje do isteka mandata ostalih članova Odbora za međugradsku i međunarodnu suradnju. 


Gradsko vijeće je zatim, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo:

a)

O D L U K U 


o izboru člana Odbora za međugradsku i međunarodnu suradnju


Gradskog vijeća Grada Rijeke


I.


Utvrđuje se da je dana 10. listopada 2010. godine prestala dužnost članu Odbora za međugradsku i međunarodnu suradnju Gradskog vijeća Grada Rijeke Davoru BATAGELJU.


II.


Za člana Odbora za međugradsku i međunarodnu suradnju Gradskog vijeća Grada Rijeke bira se Sanjin MATIJEVIĆ.


III.



Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.


b)

O D L U K U 


o razrješenju i imenovanju člana Školskog odbora 


Osnovne škole "Kantrida"


I.



Razrješuje se član Školskog odbora Osnovne škole "Kantrida" MATE SKLEPIĆ. 


II.


Za člana Školskog odbora Osnovne škole "Kantrida" imenuje se ZVONIMIR  KURBANOVIĆ, iz reda osnivača, na vrijeme do isteka mandata članova Školskog odbora.


III.


Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 


TOČKA 2. 


Prijedlog drugih Izmjena i dopuna Proračuna Grada Rijeke za 2010. godinu



Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.



Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel.

U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Ljiljana Mihić ispred Kluba članova Gradskog vijeća SDP, IDS, ARS, HSLS i HSU, mr.sc. Vesna Buterin ispred Kluba vijećnika HDZ-a, Dinko Beaković ispred Kluba PGS-a, mr.sc. Šime Jagičić ispred Kluba HNS-a i HSS-a, Vuk Prica, mr.sc. Ernest Cukrov, Danko Švorinić, Ljiljana Mihić ispred Odbora za proračun i financije, Lidija Flas, Hrvoje Burić, Tomislava Zečević Pedić, Dinko Beaković, mr.sc. Željko Glavan, Josip Rupčić, Marko Filipović, Tea Čaljkušić Mance, Ana Komparić Devčić i mr.sc. Vesna Buterin, Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel te završno Dinko Beaković ispred Kluba PGS-a i Hrvoje Burić ispred Kluba vijećnika HDZ-a. 

Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA SVIH ČLANOVA GRADSKOG VIJEĆA (21 za, 12 protiv) donijelo Druge Izmjene i dopune Proračuna Grada Rijeke za 2010. godinu.


TOČKA 3.


Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Rijeke za 2010. godinu


Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.


Gradsko vijeće je, bez rasprave, VEĆINOM GLASOVA (20 za, 7 protiv, 2 suzdržana) donijelo Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Rijeke za 2010. godinu.

TOČKA 4.


Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Rijeke 


za 2010. godinu


Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.

Gradsko vijeće je, bez rasprave, VEĆINOM GLASOVA (20 za, 7 protiv, 4 suzdržana) donijelo Izmjene i dopune Programa javnih potreba u kulturi Grada Rijeke za 2010. godinu.

TOČKA 5.


Prijedlog izmjena Programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke 


za 2010. godinu


Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.

Gradsko vijeće je, bez rasprave, VEĆINOM GLASOVA (20 za, 7 protiv, 4 suzdržana) donijelo Izmjene Programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 2010. godinu.

TOČKA 6.


Prijedlog izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2010. godinu


Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.

Gradsko vijeće je, bez rasprave, VEĆINOM GLASOVA (20 za, 7 protiv, 4 suzdržana) donijelo Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2010. godinu.

TOČKA 7.


Prijedlog izmjena Plana raspodjele sredstava spomeničke rente 


za 2010. godinu


Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.

U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Denis Pešut i Hrvoje Burić te Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel.



Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (20 za, 9 protiv, 2 suzdržana) donijelo Izmjene Plana raspodjele sredstava spomeničke rente za 2010. godinu.

TOČKA 8.


Prijedlog izmjena i dopuna Plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih škola Grada Rijeke 

u 2010. godini


Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.


Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Izmjene i dopune Plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih škola Grada Rijeke u 2010. godini.


TOČKA 9.


Prijedlog zahtjeva za pokretanje postupka za ocjenu suglasnosti Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o porezu na dohodak ("Narodne novine" broj 80/10) s Ustavom


Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe te da je Odbor za Statut, Poslovnik i propise predložio da se izvrše određene izmjene u tekstu Prijedloga zahtjeva.



Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel koji se kao predlagatelj suglasio s prijedlogom Odbora za Statut, Poslovnik i propise da se tekst Prijedloga zahtjeva izmijeni na način kako je utvrđeno u zaključku tog Odbora. 

U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Lidija Flas ispred Kluba članova Gradskog vijeća SDP, IDS, ARS, HSLS i HSU, mr.sc. Vesna Buterin ispred Kluba vijećnika HDZ-a, Vuk Prica, Ernest Cukrov, Tomislava Zečević Pedić, mr.sc. Vesna Buterin, Dinko Beaković, Hrvoje Burić, Ivana Jurčić, Lidija Flas i Ana Komparić Devčić te Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel


Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (26 za, 6 protiv) donijelo slijedeći

z a k l j u č a k


Gradsko vijeće Grada Rijeke upućuje Ustavnom sudu Republike Hrvatske zahtjev za ocjenu suglasnosti Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o porezu na dohodak ("Narodne novine" broj 80/10) s Ustavom, u tekstu koji čini sastavni dio ovoga zaključka.


TOČKA 10.


a) Prijedlog odluke o promjeni naziva Doma za dnevni boravak djece "Tić" Rijeka


b) Prijedlog odluke o promjeni djelatnosti Doma za dnevni boravak djece "Tić" Rijeka


c) Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Doma za dnevni boravak djece "Tić" Rijeka


Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je predlagatelj Upravno vijeće Doma za dnevni boravak djece "Tić" Rijeka, da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe te da je očitovanje Gradonačelnika na prijedlog dostavljeno u materijalima.



Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo:

a)

O D L U K U 


o promjeni naziva ustanove Doma za dnevni boravak djece "TIĆ" Rijeka


Članak 1. 



Dosadašnji naziv ustanove "Dom za dnevni boravak djece "Tić" Rijeka" mijenja se i glasi: "Dječji dom "Tić" Rijeka".


Članak 2.



Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 


b)

O D L U K U 


o promjeni djelatnosti Doma za dnevni boravak djece "Tić" Rijeka


Članak 1. 



Djelatnost Doma za dnevni boravak djece "Tić" Rijeka, utvrđena u članku 6. stavku 1. podstavku 1. Statuta Doma za dnevni boravak djece "Tić" Rijeka, mijenja se i glasi: 



"- pružanje usluge skrbi izvan vlastite obitelji kao poludnevni boravak djeci bez roditelja, djeci koju roditelji zanemaruju ili zlorabe svoje roditeljske dužnosti te kad je to iz drugih razloga u interesu djece (u daljnjem tekstu: korisnik)." 


Članak 2.



Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 


c) 

O D L U K U 


o davanju prethodne suglasnosti na 


Izmjene i dopune Statuta Doma za dnevni boravak djece "Tić" Rijeka 


Članak 1. 



Daje se prethodna suglasnost na Izmjene i dopune Statuta Doma za dnevni boravak djece "Tić" Rijeka, u tekstu kojeg je utvrdilo Upravno vijeće Doma za dnevni boravak djece "Tić" Rijeka na sjednici održanoj dana 9. studenoga 2010. godine. 


Članak 2.



Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.  


TOČKA 11.


a) Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o promjeni djelatnosti Muzeja grada Rijeke


b) Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Muzeja grada Rijeke


Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je predlagatelj Upravno vijeće Muzeja grada Rijeke, da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe te da je očitovanje Gradonačelnika na prijedlog dostavljeno u materijalima.



Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo:


a)


O D L U K U


o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o promjeni djelatnosti 


Muzeja grada Rijeke


Članak 1.



Daje se prethodna suglasnost na Odluku o promjeni djelatnosti Muzeja grada Rijeke, u tekstu kojeg je utvrdilo Upravno vijeće Muzeja grada Rijeka na sjednici održanoj dana 11. studenog 2010. godine.

Članak 2.



Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.


b) 

O D L U K U


o davanju prethodne suglasnosti na 


 Izmjene i dopune Statuta Muzeja grada Rijeke


Članak 1.



Daje se prethodna suglasnost na Izmjene i dopune Statuta Muzeja grada Rijeke, u tekstu kojeg je utvrdilo Upravno vijeće Muzeja grada Rijeke na sjednici održanoj dana 11. studenog 2010. godine.

Članak 2.



Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.


TOČKA 12.


Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o davanju na privremeno korištenje poslovnog i sportskog prostora u ustanovama odgoja i školstva


Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.


Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o izmjenama Odluke o davanju na privremeno korištenje poslovnog i sportskog prostora u ustanovama odgoja i školstva.

TOČKA 13.


Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o dopunama Odluke o nagrađivanju sportaša, sportskih radnika i sportskih udruga za ostvarena postignuća na međunarodnim i državnim natjecanjima


Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.


Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o izmjeni Odluke o dopunama Odluke o nagrađivanju sportaša, sportskih radnika i sportskih udruga za ostvarena postignuća na međunarodnim i državnim natjecanjima. 


TOČKA 14.


Prijedlog odluke o osnivanju Radne grupe za izradu prijedloga zaključka o ostvarivanju načela slobode medija i zaštite urednika i novinara od političkih pritisaka na Kanalu Ri



Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je predlagatelj član Gradskog vijeća Danko Švorinić te da je prijedlog podržalo još sedam članova Gradskog vijeća: Hrvoje Burić, Vesna Buterin, Dinko Beaković, Ivan Bogdanić, Denis Pešut, Duško Sekulić i Nikola Ivaniš. Predsjednica Vijeća nadalje je izvijestila da je očitovanje Gradonačelnika na prijedlog dostavljeno u materijalima, a da je stajalište Odbora za Statut, Poslovnik i propise koji je razmatrao materijal dostavljeno na klupe. 



Dodatno uvodno usmeno obrazloženje Prijedloga podnio je član Gradskog vijeća Danko Švorinić.


U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Hrvoje Burić ispred Kluba vijećnika HDZ-a, Oskar Skerbec ispred Kluba članova Gradskog vijeća SDP, IDS, ARS, HSLS i HSU, mr.sc. Nikola Ivaniš ispred Kluba PGS-a, Denis Pešut, mr.sc. Ernest Cukrov, mr.sc. Nikola Ivaniš, Hrvoje Burić, Lidija Flas, Tea Čaljkušić Mance, Dinko Beaković i mr.sc. Željko Glavan, Danko Švorinić kao predlagatelj te Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel.

Nakon dovršene rasprave, predsjednica Vijeća stavila je na glasovanje Prijedlog odluke o osnivanju Radne grupe za izradu prijedloga zaključka o ostvarivanju načela slobode medija i zaštite urednika i novinara od političkih pritisaka na Kanalu Ri. 



Gradsko vijeće nije usvojilo Prijedlog odluke (10 glasova za, 15 glasova protiv, 4 glasa suzdržana).


TOČKA 15.


Prijedlog odluke o izboru osoba kojima se povjerava obavljanje komunalnih poslova održavanja javnih površina na temelju ugovora na području Grada Rijeke


Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.

Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o izboru osoba kojima se povjerava obavljanje komunalnih poslova održavanja javnih površina na temelju ugovora na području Grada Rijeke.

TOČKA 16.


Prijedlozi odluka o kupnji, prodaji ili zamjeni nekretnina


a) Prijedlog odluke o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada Rijeke (lokacija Trsat S1)


b) Prijedlog odluke o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke (lokacija Kostabela)


c) Prijedlog odluke o zamjeni nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke, Kliničkog bolničkog centra i Republike Hrvatske 


Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.


Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel.

U raspravi su sudjelovali član Vijeća Marko Filipović i Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel.



G l a s o v a nj e:


a)

Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo Odluku o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada Rijeke (lokacija Trsat S1)

b)


Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (22 za, 3 protiv, 4 suzdržana) donijelo Odluku o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke (lokacija Kostabela),

c)


Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo Odluku o zamjeni nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke, Kliničkog bolničkog centra i Republike Hrvatske. 


TOČKA 17.


Prijedlog odluke o određivanju imena trga na području grada Rijeke



Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je predlagatelj Odbor za mjesnu samoupravu Gradskog vijeća Grada Rijeke, da je očitovanje Gradonačelnika na materijal pod ovom točkom dnevnog reda dostavljeno u materijalima te da je zaključak Odbora za Statut, Poslovnik i propise koji je razmatrao ovu točku dnevnog reda dostavljen na klupe.


Predsjednica Gradskog vijeća nadalje je izvijestila da je na zahtjev izvjestitelja predlagatelja poziv za prisustvovanje ovoj točki dnevnog reda upućen gospođi dr.sc. Ljubinki Karpowicz, kao jednoj od vodećih stručnjaka u proučavanju političke povijesti Grada Rijeke. 



Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je predsjednik Odbora za mjesnu samoupravu Danko Švorinić. Uvodno se Gradskom vijeću obratila i gospođa dr.sc. Ljubinka Karpowicz.


U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Bože Mimica ispred Kluba HNS-a i HSS-a, mr.sc. Nikola Ivaniš ispred Kluba PGS-a, Ivan Ivaniš, Tomislava Zečević Pedić, Denis Pešut, Dinko Tamarut, mr.sc. Ernest Cukrov i Dinko Beaković te Danko Švorinić ispred Odbora za mjesnu samoupravu.

Nakon dovršene rasprave, predsjednica Vijeća stavila je na glasovanje Prijedlog odluke kojom se trgu na području Grada Rijeke određuje ime Trg Riccarda Zanelle.


Gradsko vijeće nije usvojilo Prijedlog odluke (8 glasova za, 9 glasova protiv, 11 glasova suzdržanih).


TOČKA 18.


Prijedlog odluke o utvrđivanju Popisa ulica i trgova na području Grada Rijeke


Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.


U raspravi su sudjelovali članica Vijeća Nada Pindulić i Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel.


Nakon rasprave, Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo Odluku o utvrđivanju Popisa ulica i trgova na području Grada Rijeke. 

Sjednicu su napustili prije završetka članovi Gradskog vijeća: Ivan Bogdanić, Hrvoje Burić, Tea Čaljkušić-Mance, Branko Rađa i Josip Rupčić.


Sjednica je zaključena u 17,50 sati.

Tajnica
 




       Predsjednica


Gradskog vijeća




       
Gradskog vijeća


   Mirna Pavlović - Vodinelić, v.r.



  Dorotea Pešić - Bukovac, v.r.
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